
Verslag Algemene Leden Vergadering Dorpsraad Eethen  d.d. 02-02-2016 
 
Aanwezig: de bestuursleden Joseph Pullens (voorzitter), Henk Branderhorst (secretaris), Wim Gouda 
(penningmeester), Co van Soest en Marja van ‘t Hof. 
 
Verder aanwezig:  64 leden + 8 genodigden 
 
Opening. 
De voorzitter heet iedereen hartelijk welkom en is verheugd met de grote opkomst. 
In het bijzonder Ap van Toor (directeur Woonservice Meander), 2 journalisten (Kontakt en Altena 
Nieuws), 2 vertegenwoordigers van Thebe, Dagopvang-bijzonder (Mirelle v. Dongen), Fietsenmaker 
(Pjotr Groenenberg), Huisartsenpraktijk Wijk en Aalburg (Diana de Jonge) en Fysiocompany (Leo 
Ooms).   
Ook heet de voorzitter de vertegenwoordiger vanuit de gemeenteraad, Dhr. Bert Bouman, welkom. 
De voorzitter legt uit dat een verschuiving van de ALV naar het begin van het jaar nodig was om het 
boekjaar actueler te kunnen presenteren. Daarom zijn er nu dus 2 kalenderjaren aan de orde. 
 
Vaststelling verslag vorige ALV d.d. 24-11-2014. 
Het verslag is, zoals gebruikelijk, bijgevoegd bij de agenda. Er zijn geen op- en/of aanmerkingen en 
het verslag wordt met dank aan de secretaris met algemene stemmen vastgesteld. 
 
Financieel verslag.  
Het financiële verslag gaat nu dus over de boekjaren 2014 en 2015. 
Uit de stukken blijkt dat we een gunstig positief saldo hebben. We hadden voor het jaar 2014 een 
batig saldo van  € 4.863,31 en voor het jaar 2015 hebben we een batig saldo van €  8.208,79. We 
hebben weer een aardig potje opgebouwd. Over de bestemming daarvan volgt nadere toelichting 
verderop in deze vergadering. 
 
Kascontrole. 
Er is kascontrole uitgevoerd door de leden van de kascontrolecommissie Wim Chaigneau en Cees 
Treffers. 
De commissie heeft geen onrechtmatigheden geconstateerd en er kan derhalve, met dank aan de 
penningmeester, décharge worden verleend over het gevoerde financiële beleid 2014 en 2015 (zie 
ook de schriftelijke verklaringen).  
Vanwege de continuïteit blijft Cees Treffers nog 1 jaar extra in de kascontrolecommissie en omdat 
Wim Chaigneau als langstzittend lid reglementair aftredend is dient er 1 nieuw lid gekozen te 
worden. Marga van Engelen biedt zich spontaan aan en wordt voor de komende 2 jaar gekozen. De 
ALV gaat hiermede akkoord. 
 
Contributie. 
Er wordt door het bestuur voorgesteld om de contributie van € 2,= te handhaven. De ALV stemt 
hiermee in. 
Het actuele aantal leden van de Dorpsraad  bedraagt momenteel 340. 
 
Benoeming bestuurslid. 
Volgens het rooster zijn conform het huishoudelijk reglement dit jaar aftredend en herkiesbaar 
Joseph Pullens en Wim Gouda. De ALV gaat unaniem akkoord met hun herbenoeming. Er is nog 
steeds een vacature voor het bestuur. Het bestuur heeft momenteel contact met een lid die 
aangegeven heeft om te overwegen een bestuursfunctie te willen aanvaarden. Het bestuur zal met 
deze persoon een gesprek aangaan. 
 
 



 
Activiteiten. 
Er wordt een PowerPoint presentatie getoond van alle werkzaamheden/activiteiten die vanaf de 
oprichting einde 2008 tot op heden door de Dorpsraad zijn  geïnitieerd/gerealiseerd. 
De leden krijgen zo een prachtig overzicht van al deze projecten en op deze manier kan visueel 
worden getoond hoe de leefomgeving/leefbaarheid in het dorp is verbeterd. Er is in deze jaren al 
heel veel gerealiseerd. Vermeld moet worden dat ook de medewerking van de gemeente daarbij als 
zeer positief wordt ervaren. 
Los van de Dorpsraad, maar een initiatief vanuit de Cultuurraad Aalburg, wordt ook een foto getoond 
van kunstwerk “De Knoop” bij het gebouw van de oude school. Deze knoop symboliseert het 
knooppunt van activiteiten in het plan Zuidrand Eethen en in het bijzonder de diverse activiteiten in 
het gebouw van de oude school. (zie hieronder punt 8) 
Bij de presentatie over het reeds gerealiseerde AED-project wordt door een tweetal sprekers vanuit 
de zaal opgemerkt dat het volgens hen is voorgekomen dat er bij een 112 oproep niemand is komen 
opdagen. 
*(Het kan zijn dat er niet daadwerkelijk via 112 een oproep is uitgegaan aan de betreffende instelling 
of het wordt aan de hand van de melding niet als noodzakelijk  geacht. 
Het beschikbaar stellen om opgeroepen te worden is geheel op vrijwillige basis en het is geen 
verplichting om aan een oproep gehoor te geven. Het kan zijn dat men niet in de buurt is, dat men zijn 
mobiel niet bij zich heeft of welke andere plausibele reden dan ook. De hulpverlener hoeft zich niet 
bezwaard te voelen als hij/zij om wat voor reden ook een oproep heeft gemist). 
 
Projecten op de activiteitenlijst. 
1.  Dorpspomp   
Als eerst komt er een grote wens van het bestuur in beeld, nl. om een natuurstenen dorpspomp te 
plaatsen op het grasveldje bij de Hoek/C.Branderhorststraat/Raadhuisstraat, waardoor een centraal 
(ontmoetings)punt voor het dorp ontstaat. Een tweetal getoonde foto- impressies geeft een helder 
beeld van hoe dit er uit kan komen te zien. Het plan krijgt grote waardering van de ALV en wordt 
vergezeld van applaus. Het bestuur gaat dit plan verder uitwerken en gaat zoeken naar 
mogelijkheden om dit financieel rond te krijgen. Er is minimaal € 20.000,-- benodigd om dit project te 
realiseren. 
2.  De Hoek 
Het plan om in de Hoek het trottoir door te trekken tot aan de Raadhuisstraat blijft een belangrijk 
item op onze activiteitenlijst. Wij hebben er begrip voor dat de gemeente Aalburg hiervoor eerst de 
benodigde gelden vrij moet maken. 
3.  Bomen in het Hoofdveld. 
Deze zullen nog in de maand februari van 2016 gerooid gaan worden. Daarna zullen daar nieuwe 
bomen geplant gaan worden. 
4.  Hondenpoep. 
Dit onderwerp wordt wederom onder de aandacht gebracht, omdat het nog steeds beter kan. Een 
oproep: maak er de weigerachtige hondeneigenaren steeds attent op om dit op te ruimen. Er zijn 
voldoende bakken in ons dorp geplaatst. Het is gewoon een kwestie van fatsoen. 
5.  Bestaande seniorenwoningen aan de Kastanjestraat ombouwen naar starterwoningen. 
Dit initiatief verkeert in de afrondende fase. Enkele van de 9 koopwoningen moeten nog door 
Meander worden aangepast en kunnen dan aan de nieuwe eigenaren worden overgedragen. 
De overige seniorenwoningen aan de Nieuwe Steeg en aan de kop van het Hoofdveld worden t.z.t. 
gesloopt en de vrijkomende grond wordt in bouwkavels aangeboden. 
6.  Oude gymzaal 
Deze zal op termijn worden afgebroken. Op deze locatie zullen te zijner tijd woningen gebouwd gaan 
worden. Welk type woningen dit gaan worden is nog niet bekend. Gekeken zal worden aan welke 
woningen op dat moment behoefte is.  Op de vraag aan de ALV of er belangstelling is voor 



appartementen op deze locatie komt geen/nauwelijks reactie. Dit zal dus verder onderzocht moeten 
worden (bv. 55+ woningen). 
7.  Oversteken N283  
De Dorpsraad heeft geconstateerd dat de oversteek ten oosten van het KPN-huisje niet alleen 
gevaarlijk maar ook overbodig is. In samenwerking met Veilig Verkeer Nederland, afdeling Altena, 
heeft de Dorpsraad een brief geschreven aan de Provincie met het verzoek om 1) bedoelde 
oversteek af te sluiten en 2) de verplichte rijrichtingsborden op alle oversteken bij de 3 rotondes te 
verwijderen. De fietsers nemen toch de kortste weg en de fietsoversteken zijn breed genoeg om 
tweerichtingsverkeer toe te laten. Helaas heeft de Provincie ons verzoek afgewezen (standaard 
regels en standaard inrichting). 
8.  Oude school. 
Onze grote wens om hiervan een soort “zorgpunt” te maken gaat in vervulling. Immers, als het de 
bedoeling is dat ouderen zo lang mogelijk zelfstandig moeten blijven wonen is het volgens ons ook 
nodig dat er dan voldoende voorzieningen in de directe nabijheid aanwezig zijn. Woonservice 
Meander heeft aan onze wens gehoor gegeven en dit project na onderzoek op haalbaarheid in 
uitvoering genomen. Er komt een fietsenwinkel (verkoop en reparatie), een zorgsteunpunt van 
Thebe, dagopvang/dagbesteding voor(oudere) mensen met een indicatie/beperking, een 
huisartsenspreekuur vanuit Huisartsenpraktijk Wijk en Aalburg en een fysiotherapeut.  
Er zijn nog 2 ruimtes beschikbaar, waardoor in de toekomst nog kan worden uitgebreid.  
De nieuwe gebruikers krijgen op 18 februari a.s. de sleutel. Al deze nieuwe huurders/gebruikers van 
de ruimten in de oude school hebben na de pauze nadere uitleg en toelichting gegeven over hun 
voorgenomen werkzaamheden aldaar. 
 
Rondvraag. 
 
Ben v.d. Kaaij: het waterschap gaat over c.a. 3 jaar de waterzuivering aan de Molensteeg sluiten. 
Is dit via Altenatuur al kortgesloten met de Dorpsraad en zo ja weet de Dorpsraad al wat hiermee te 
gaan doen? 
*Wij hebben deze vraag zeer recent voorgelegd gekregen van Altenatuur. We gaan ons beraden over 
de mogelijkheden en zullen dit t.z.t. ook voorleggen aan onze leden. 
Nicolien van Burgel vraagt of er wat meer spoed gemaakt kan worden met de afbraak van de oude 
gymzaal. Het ziet er nu niet uit. 
*De op de vergadering aanwezige directeur, Ap van Toor, van Meander (eigenaar van het gebouw) 
geeft hier antwoord op. Hij geeft aan dat er nog bestemmingsplanprocedures gevolgd moeten 
worden en er nog de nodige vergunningen verkregen moeten worden; vooral omdat nog niet bekend 
is wat er op het vrijkomende perceel precies gebouwd gaat worden.  
Hetzelfde is het geval met de oude bejaardenwoningen aan de Nieuwe Steeg/Hoofdveld. Daar hebben 
we ook nog te maken met vleermuizen die zich in/bij de leegstaande woningen gehuisvest hebben. 
Deze diertjes zijn beschermd en moet er eerst een alternatieve huisvesting voor gevonden worden. 
Lies Chaigneau, vindt de omgeving rond de N283 er ronduit haveloos uitzien. Veel onkruid, lang gras 
en jonge bomen die schuin gewaaid zijn. Kan hier iets aan gedaan worden? 
* Wij vinden dit ook en hebben dit al aangekaart bij de gemeente om samen dit probleem bij de 
provincie onder de aandacht te brengen. De gemeente heeft ons gemeld dat het onderhoudsniveau 
bij de provincie voor dit soort groenstroken zeer laag staat. De gemeente adviseert ons dit via een 
brief aanhangig te maken bij de provincie. Dit laatste zullen wij gaan doen, maar gezien de 
ervaringen met de gevaarlijke oversteek verwachten wij hier niet veel van. 
Patric Timmermans vraagt wat het bruggetje, de grachten, de bomen en verhoging aan de 
Kleibergsestraat even buiten de bebouwde kom van het het dorp richting Meeuwen te betekenen 
hebben. 
*Voor zover bij ons bekend is dit een landgoed. De prille bosaanplant is nog zeer jong en klein en 
moet nog tot volwasdom komen. Op de aangelegde terp is ruimte voor een 4-tal landhuizen gepland. 
Daar omheen komt dan een bos met een openbaar wandelpad. 



Ad van Helden vraagt of wij al iets weten hoe het zit met de aanleg van glasvezel.  
*Wij zijn na het mislukken van Optimaas niet op de hoogte van verdere ontwikkelingen in deze. 
Vernomen is dat hier wel aan wordt gewerkt op gemeentelijk en provinciaal niveau. Voor volledigere 
informatie wordt verwezen naar de gemeente. 
 
 
 
 
Na de pauze is er uitleg van bedrijven en instellingen die zich in de oude school gaan vestigen: 
 
Als eerste geven 2 dames van zorginstelling Thebe uitleg wat de werkzaamheden zijn die zij gaan 
uitvoeren in de oude school. Zij zullen voor allerlei vragen beschikbaar zijn. 
Hierna volgt dhr. Groenenberg over zijn nieuwe rijwielzaak met nieuwe fietsen/ mountainbikes en 
het verrichten van reparaties. Er zijn verscheidene openingstijden. 
Mirelle van Dongen start met dagbesteding voor mensen met een indicatie en/of ouderen met een 
beperking, ook voor tot deze doelgroep behorende mensen uit de omliggende dorpen/omgeving. 
Dependance Huisartsenpraktijk Wijk en Aalburg: Huisarts Diana de Jonge geeft uitleg dat in principe 
alle patiënten uit de dorpen die nu naar Wijk en Aalburg gaan in Eethen een afspraak kunnen maken.  
Op gezette tijden zal dan een arts aanwezig zijn. Men kan dit bij het maken van de afspraak kenbaar 
maken. 
Fysiotherapie:  Leo Ooms meldt dat in principe er elke dag alle soorten fysiotherapie kan worden 
gegeven, zowel op afspraak als op verwijzing van de arts.  Er dient wel vooraf een afspraak te worden 
gemaakt. 
 
Waarschijnlijk zal hier eerdaags in de kranten of via folders meer over gemeld gaan worden. De 
voorzitter oppert om een gezamenlijke brochure uit te brengen voor uitleg en openingstijden. 
 
Wij als Dorpsraad zijn blij dat Meander aan onze wens gehoor heeft gegeven om te komen tot een  
“zorgpunt” in ons dorp en deze ondernemers heeft gevonden. Dit zal een grote bijdrage leveren aan 
betere voorzieningen in ons dorp Eethen en ook voor de omliggende dorpen. De leefbaarheid neemt 
hierdoor enorm toe. 
 
Voor verdere actuele informatie verwijzen wij naar onze website. 
 
Sluiting. 
De voorzitter bedankt de aanwezige leden en de uitgenodigde gasten voor hun aanwezigheid en 
inbreng en zal samen met het bestuur continu proberen de leefbaarheid in Eethen hoog te houden 
en waar mogelijk nog verder te verbeteren. De rol van de dorpsraden zal met het oog op de 
gemeentelijke fusie nog belangrijker gaan worden. Volgens de voorzitter moet de naam van de 
nieuw te vormen gemeente worden: Gemeente Groot Eethen! 
 
 
februari 2016 
Dorpsraad Eethen 
Henk Branderhorst (secretaris) 


